

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No. 244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Session B :

Group 3 of Session B - Check-in Timeslot: 2:30 p.m. to 2:40 p.m.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，

第 B 節抽籤結果：

第 B 節組別 3 - 報到時段：2:30 p.m.至 2:40 p.m.

Page 頁 1/4

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
48A	CT1UB141E	50C	CG1UA121D	53B	ML1UA932E	56A	CT1UA407D	58C	ML1UB123D
48B	RG1UA020E	51A	CT1UB053D	53C	ML1UA609D	56B	ML1UB062E	59A	RC1UA500E
48C	ML1UA851E	51B	CT1UB537D	54A	RC1UA084D	56C	ML1UA513E	59B	RC1UA161D
49A	CT1UA577D	51C	ML1UB866D	54B	CT1UB014D	57A	CT1UA214D	59C	CT1UA719D
49B	ML1UB286D	52A	ML1UB175E	54C	RC1UA630D	57B	RC1UA064E	60A	CG1UA190D
49C	CT1UB727D	52B	RC1UA022E	55A	CT1UB096D	57C	CT1UA235D	60B	RC1UA221E
50A	ML1UA554D	52C	ML1UB188D	55B	ML1UB810E	58A	ML1UA496E	60C	CT1UA179E
50B	RC1UA099D	53A	ML1UB154D	55C	CT1UB370D	58B	CT1UB837E	61A	CT1UA443E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Session B.

* 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 B 節的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No. 244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Session B :

Group 3 of Session B - Check-in Timeslot: 2:30 p.m. to 2:40 p.m.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，
第 B 節抽籤結果：

第 B 節組別 3 - 報到時段：2:30 p.m.至 2:40 p.m.

Page 頁 2/4

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
61B	CT1UA701E	64A	ML1UA663D	66C	CT1UB842E	69B	RC1UA078E	72A	ML1UA219D
61C	CT1UA129D	64B	CT1UB550E	67A	CT1UA546D	69C	ML1UA973D	72B	CT1UB987D
62A	ML1UA279E	64C	ML1UA666D	67B	CT1UB173E	70A	CT1UB945E	72C	CG1UA011E
62B	CT1UB005E	65A	ML1UB433D	67C	ML1UA540E	70B	CT1UB922E	73A	CT1UB806E
62C	CT1UA696E	65B	ML1UB984Y	68A	CT1UB743D	70C	CT1UB505D	73B	RC1UA145D
63A	CT1UC035D	65C	CT1UB102E	68B	CG1UA078D	71A	ML1UA901E	73C	CT1UB222D
63B	RC1UA590D	66A	CT1UA278D	68C	RG1UA019E	71B	ML1UB167E	74A	ML1UA137E
63C	ML1UB622D	66B	RC1UA294E	69A	ML1UB435E	71C	ML1UB548E	74B	ML1UB982E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Session B.

* 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 B 節的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No. 244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Session B :

Group 3 of Session B - Check-in Timeslot: 2:30 p.m. to 2:40 p.m.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，

第 B 節抽籤結果：

第 B 節組別 3 - 報到時段：2:30 p.m.至 2:40 p.m.

Page 頁 3/4

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
74C	CT1UB866E	77B	CT1UB989E	80A	CT1UA412E	82C	ML1UB445D	85B	CT1UA432D
75A	CT1UB631D	77C	CT1UB978D	80B	ML1UB052D	83A	ML1UA127D	85C	ML1UB253E
75B	ML1UB932E	78A	CT1UB772D	80C	CT1UB944D	83B	CT1UB529E	86A	CT1UB997D
75C	ML1UB316E	78B	CT1UA941D	81A	ML1UA431E	83C	ML1UB474D	86B	CT1UA590E
76A	CT1UB219D	78C	ML1UB541E	81B	HK1UA075E	84A	CT1UA134D	86C	CT1UB941Z
76B	CT1UC009E	79A	CT1UA322D	81C	CT1UB894D	84B	CT1UC048D	87A	CT1UC005D
76C	HK1UA178D	79B	ML1UA395D	82A	ML1UA763E	84C	ML1UB823E	87B	CT1UB942D
77A	CT1UB574D	79C	ML1UB608D	82B	ML1UB116D	85A	ML1UA693E	87C	CT1UB916E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Session B.

* 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 B 節的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No. 244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Session B :

Group 3 of Session B - Check-in Timeslot: 2:30 p.m. to 2:40 p.m.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，

第 B 節抽籤結果：

第 B 節組別 3 - 報到時段：2:30 p.m.至 2:40 p.m.

Page 頁 4/4

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
88A	RA1UA023D	90C	ML1UB573D	93B	ML1UA311D	96A	RC1UA146E		
88B	RC1UA614E	91A	ML1UB533E	93C	CT1UC033D	96B	ML1UB656E		
88C	CT1UA151D	91B	CT1UB832E	94A	ML1UA760D	96C	CT1UA234D		
89A	CT1UB735E	91C	CT1UB195D	94B	CT1UA758E	97A	ML1UB956D		
89B	ML1UB704D	92A	ML1UB469E	94C	ML1UA592D	97B	ML1UB939E		
89C	CG1UA263E	92B	CT1UB664E	95A	ML1UA789E	97C	ML1UB768D		
90A	CT1UB272D	92C	CG1UA068D	95B	RG1UA012D				
90B	CG1UA193E	93A	ML1UA671D	95C	CT1UA146D				

Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Session B.

* 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 B 節的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。